
BR.0012.5.11.2016

Protokół nr 27/16

z posiedzenia Rady Samorządów Osiedlowych, 
odbytego w dniu 12 grudnia 2016 r. w godz. 800 – 810

Obecni na posiedzeniu:

- Członkowie Rady:
1) Edward Gabryś 
2) Mariusz Brunka
3) Jerzy Świerczewski
4) Andrzej Gąsiorowski
5) Kazimierz Drewek
6) Kornelia Żywicka
7) Renata Dąbrowska

Członkowie nieobecni:
1) Sebastian Matthes - usprawiedliwiony
2) Bogdan Tyloch - usprawiedliwiony
3) Marek Szmaglinski - usprawiedliwiony

Rada prawomocna do odbycia posiedzenia.

- spoza Rady:
1) Józef Skiba - Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej
2) Radosław Osiński - portal internetowy Chojnice.com

Posiedzenie  otworzył  Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  w  Chojnicach  Pan  Józef
Skiba,  stwierdził  quorum,  powitał  zebranych  członków  Rady  i  media  oraz  zaproponował
następujący porządek posiedzenia:
1) Analiza i opiniowanie materiału sesyjnego. 
2) Rozpatrywanie spraw bieżących, 
do którego nie wniesiono uwag.

Ad. 1

Z-ca Przewodniczącego RM Józef Skiba – materiały sesyjne Państwo otrzymaliście. Czy są
jakieś pytania, wnioski odnośnie materiału sesyjnego? Czy mam zaprosić kogoś z dyrektorów?
Nie. To rozumiem, że materiał sesyjny przyjmujemy do wiadomości.

Rada Samorządów Osiedlowych przyjęła do wiadomości:
 projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Chojnice na 2016 r.,
 projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej,
 projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Chojnice na 2017 r.,
 projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  na  rzecz  Powiatu

Chojnickiego w 2017 r.,
 projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Gminy Chojnice w

2017 r.,
 projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego na sfinansowanie deficytu

budżetowego oraz na spłatę wcześniej zaciągniętych pożyczek i kredytów,
 projekt uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na okres 2017-

2027 r.,
 projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  regulaminu  określającego  tryb  i  kryteria

przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród,
 projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji  dla

publicznych  
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i  niepublicznych jednostek oświatowych oraz zakresu i trybu kontroli prawidłowości
ich pobrania i wykorzystywania,

 projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy Miejskiej Chojnice do
wspólnej  realizacji  projektu  pn.  „Poprawa  gospodarki  wodami  opadowymi  
i  roztopowymi na terenie  MOF Chojnice – Człuchów” planowanego do realizacji  w
ramach  działania  11.1.  Ograniczanie  zagrożeń  naturalnych  –  wsparcie  dotacyjne
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Pomorskiego na lata 2014-2020,
którego wnioskodawcą będzie Gmina Miejska Chojnice,

 projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Aneksu  nr  2  z  dnia  3.10.2016r.  do
Porozumienia – umowy partnerskiej nr FR/1/2016 z 25.01.2016r.,

 projekt uchwały w sprawie podziału obszaru Gminy Miejskiej Chojnice na sektory  
w celu zorganizowania odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości,

 projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego terenu w rejonie ulicy Chocińskiej w Chojnicach,

 projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego terenu w rejonie ulicy Ustronnej w Chojnicach,

 projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności,
 projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości,
 projekt  uchwały  zmieniającej  Uchwałę  Nr  XVII/176/16  Rady  Miejskiej  

w Chojnicach z dnia 28 stycznia 2016r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Chojnicach na 2016 rok.

Ad.2.

Z-ca Przewodniczącego RM Józef Skiba – przechodzimy do spraw bieżących. Proszę bardzo
Pan Jerzy Świerczewski.

 Pan Jerzy Świerczewski – chciałbym złożyć wniosek i poprosić, żeby na następne spotkanie
w styczniu zaprosić Pana Burmistrza, i żeby omówić sprawę lodowiska, którego autorem jest
Pan  Mariusz  Brunka.  I  żeby  konkretnie  ustalić,  jako  samorządy,  czy  idziemy  
w ten temat, czy nie. Bo temat poszedł, a wszystko gdzieś tak śpi. Myślę, że Pan Burmistrz
też oczekuje naszych decyzji.

Z-ca Przewodniczącego RM Józef Skiba – myślę, że tego nie musimy głosować jako wniosek.
Po prostu wystąpimy z zaproszeniem do Pana Burmistrza, żeby był obecny na posiedzeniu Rady
Samorządów Osiedlowych. Proszę bardzo Pan Andrzej Gąsiorowski.

 Pan Andrzej Gąsiorowski – no i oczywiście Pana Ciemińskiego albo kogoś, kto prowadzi
wszystkie przetargi związane z naszymi budżetami obywatelskimi. Bo na dzisiaj, to tak na
dobrą sprawę, nic nie wiemy.

 Pan Jerzy Świerczewski – projekty są gotowe, bo jestem w posiadaniu swojego.

 Pan Andrzej Gąsiorowski – no myślę, że styczeń to jest ten dobry czas, bo to będzie przed
zebraniami, żeby nam też  przedstawić  jak wygląda sytuacja realizacji tych naszych zadań
związanych z budżetami obywatelskimi.

Z-ca Przewodniczącego RM Józef Skiba – dobrze, zaprosimy Pana Ciemińskiego. Proszę Pan
Edward Gabryś.

 Pan Edward Gabryś – to, co Andrzej powiedział, nad tym trzeba by się zastanowić, czy Pan
Ciemiński, czy Pan Domozych. Bo ta sprawa już właściwie u Pana Ciemińskiego nie jest. Ta
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sprawa jest u Pana Domozycha i w zespole przetargowym, czy jak oni się tam nazywają, oni
będą ogłaszać już przetarg.

 Pan Andrzej Gąsiorowski – no i dlatego akurat to będzie ten czas, że już oni nam powiedzą
na  jakim etapie  jest.  A  my  przygotowując  się  do  zebrań  też  będziemy  mogli  spokojnie
przygotować się i powiedzieć mieszkańcom, co …

 Pan Edward Gabryś - i wiedzieć o jakiej kwocie rozmawiamy, co zostało, a co musimy…

 Pan  Andrzej  Gąsiorowski –  tak.  I  co  mamy  z  tym  zrobić.  Omówimy  sobie  sprawę
lodowiska.

Z-ca Przewodniczącego RM Józef Skiba – czy coś jeszcze? Dziękuję za przybycie. Zamykam
posiedzenie Rady Samorządów Osiedlowych i zapraszam na sesję 19 grudnia.

Protokołowała Zastępca Przewodniczącego
Rady Miejskiej

Sylwia Szewe
Józef Skiba


